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Abstract (en)
So that a circular creel of a knitting machine, with its multiplicity of bobbins 2, can be cleaned, there is arranged inside the circular-cylindrical frame
1 of the circular creel a carrier 3 carrying a blower 4, the air-outlet connection 11 of which is directed approximately radially outwards and which
moves on a circular path, the axis of which coincides essentially with the frame axis 24. The air-outlet connection 11 carries a vertically extending
air-blowing hose 12 having radially oriented air nozzles 13. <IMAGE>

Abstract (de)
Um ein Strickmaschinen-Rundgatter mit seiner Vielzahl von Spulen 2 reinigen zu können, ist im Innern des kreiszylindrischen Gestells 1 des
Rundgatters ein Träger 3 angeordnet, der ein Gebläse 4 trägt, dessen Luftaustrittsstutzen 11 etwa radial nach außen gerichtet ist und der auf
einer Kreisbahn sich bewegt, deren Achse im wesentlichen mit der Gestellachse 24 zusammenfällt. Der Luftaustrittsstutzen 11 trägt einen vertikal
verlaufenden Luftblasschlauch 12 mit radial ausgerichteten Luftdüsen 13. <IMAGE>
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